
Interpelacja z dnia 6 czerwca 2023

Szanowna Pani Burmistrz. 

W związku z otrzymaną informacją o problemach finansowych ZWiK Sp. z o.o. i związanym z tym braku możliwości
finansowania inwestycji w Dziekanowie Bajkowym, proszę o informację, czy pracownicy ZWiK Sp. z o.o. prowadzą
obecnie jakiekolwiek prace związane z pozyskiwaniem zgód na realizację inwestycji na terenie Dziekanowa Bajkowego?
Czy też, na tego typu prace, ZWiK Sp. z o.o. również nie ma odpowiednich środków? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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